
 

 

Agenda	styremøte			10/11-21 
Til stede: Inge Korsmo, Monica Rosvoll, Øystein Nyhagen, Jonny Ellingsen, Jan -Erik 
Aasheim, Arnt Erik Aune, Åse G Strand, Bård Johan Furnes 
Forfall:  
 
Referent: Monica Rosvoll 
Saks	nr Sak Ansvarlig 
44/21 Informasjon fra LS-22 med Thor-Arne Tobiassen. Mye har skjedd 

og kommet på plass ila høsten. Trenger å få ut informasjon til la-
gets medlemmer. 
 
Vedtak; Sende mail til lagets medlemmer med oppfordring om å 
komme på årsmøtet. 

 

45/21 Kompensasjonsordningen; kan søke om kompensasjon for avlyste 
arrangement pga covid-19. Gjennomgang av terminliste, og vi har 
klart å arrangere stort sett alt. 
 
Vedtak; Vi velger å ikke søke, da vi ikke kommer over minimums-
grensen for utbetaling 

	

46/21 
 

PC til kasserer og styreleder 
 
Vedtak; Det utbetales kr 3000,- i året til kasserer og styreleder for kjøp/hold 
av pc. 

	

47/21 Komplettere/bytte ut monitorer sånn at vi har nye på skive 1-12 
på 100m og 1-20 på 200m. Til dette trengs i så fall 7 skiver. 
 
 
Vedtak; Kjøpe inn 7 nye skiver 

ØN	

48/21 Ventilasjon virker ikke som den skal. Skal være mere sug enn tilluft. 
Overtrykk i rommet. Kan filtrene ha noe med dette å gjøre? 
 
Vedtak;  
Kontakte noen som kan se på innstillingene. 

IJK	

49/21 Rengjøring av kulefangerromet. Ønske om å forlenge kanalen med 
rister foran kulefangerene for å suge til seg mere støv 
 
Vedtak; Vi må først få ventilasjonen til å virke som den skal. 

	

50/21 Taket på gravene er dårlige. Bør ikke gå på dem.  
 
Vedtak; Sjekker ut om vi kan gjøre tiltak så det holder gjennom vin-
teren. 

ØN/IJK	



 

 

51/21 Fått tilbakemelding fra HV om mye røyk på standplass sist de brukte 
banen. Er dette en konsekvens av omhengsling av dørene, eller er 
det bare uheldige omstendigheter(vær/vind). 
 
Vedtak; Vi tror dette skyldes vær/vind. Avventer og ser om dette 
skjer igjen. 

IJK	

  
 
 


